
 
 

Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 09.06.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie otvorila starostka obce, privítala prítomných poslancov a ostatných zúčastnených. 

Zapisovateľ: Drahoslava Blahutová 

Program: 

1. Otvorenie/určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice/; 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ; 

3. Kontrola uznesení; 

4. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2023; 

5. Schválenie Záverečného účtu za rok 2022; 

6. Schválenie Stanoviska hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 2022; 

7. Schválenie použitia prebytku rozpočtového hospodárenia obce na tvorbu rezervného 

fondu; 

8. Schválenie členského príspevku pre Združenie miest a obcí pre likvidáciu odpadu 

Breznička – na 15 mesiacov; 

9. Predloženie správy o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Hradište 

za rok 2022; 

10. Oboznámenie OZ s pohľadávkami a záväzkami k 31.12.2022; 

11. Predloženie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023; 

12. Informácie starostky od posledného zasadnutia; 

13. Záver. 

 

K bodu 1/ 

Starostka otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hradišti, určila zapisovateľku 

Drahoslavu Blahutovú a overovateľov zápisnice Zlaticu Melichovú, Dušana Lajčina 

a skonštatovala, že OZ je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2/  

             Prítomní poslanci predložený program jednohlasne schválili. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. Zlatica 

Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Pavol Čičmanec, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 3/  

Kontrolou uznesení sme zistili, že všetky uznesenia boli splnené. 



 
 

K bodu 4/ 

Starostka predložila poslancom rozpočtové opatrenie. K zmene rozpočtu dochádza 

z dôvodu prijatia finančných prostriedkov na REGOB a register adries, máme projekt ÚPSVaR 

na 3 mesiace, kde sa refunduje 95% celkovej ceny práce, prostriedky  minulých rokov sa 

použijú na náter strechy domu smútku a požiarnej zbrojnice a po schválení OZ sa nám zvýšia 

poplatky na členské príspevky. Rozpočtové opatrenie bolo jednohlasne schválené. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. Zlatica 

Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Pavol Čičmanec, Juraj Ozdinec 

 

 

K bodu 5/  

Poslancom bol predložený Záverečný účet obce za rok 2022. Neboli žiadne 

pripomienky a záverečný účet bol schválený. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. Zlatica 

Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Pavol Čičmanec, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 6/ 

Kontrolórka predložila poslancom Stanovisko hlavného kontrolóra k ZÚ za rok 2022. 

Poslanci nemali voči nemu žiadne námietky a stanovisko schválili.  

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. Zlatica 

Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Pavol Čičmanec, Juraj Ozdinec 

 



 
 

K bodu 7/ 

V záverečnom účte obec vykázala prebytok hospodárenia vo výške 14 702,49 eur. 

Použitie prebytku poslanci schválili na tvorbu rezervného fondu v plnej výške.  

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. Zlatica 

Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Pavol Čičmanec, Juraj Ozdinec 

 

Zároveň starostka požiadala poslancov o schválenie použitia finančných prostriedkov 

z rezervného fondu obce na úhradu bežných výdavkov na odstránenie havarijného stavu 

majetku obce, t. j. náter strešnej krytiny domu smútku a požiarnej zbrojnice vo výške 3000,- 

eur.  

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. Zlatica 

Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Pavol Čičmanec, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 8/ 

Starostka informovala poslancov o schválení jednorázového členského príspevku pre 

Združenie obcí pre likvidáciu odpadu v Brezničke. Rozšírenie existujúcej skládky si 

vyžadovalo zabezpečiť financovanie prostredníctvom úveru a keďže je skládka v zlej finančnej 

situácii, nie je v jej možnostiach úver splácať. Z tohto dôvodu združenie schválilo výšku 

jednorázového členského príspevku pre všetkých členov združenia, pre našu obec je to suma 

1458,76 eur. Uvedený príspevok je rozdelený do 15 mesačných splátok vo výške 97,25 eur, 

s platnosťou od 1.7.2023. Poslanci výšku členského príspevku schválili.  

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. Zlatica 

Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Pavol Čičmanec, Juraj Ozdinec 

 



 
 

K bodu 9/ 

 Starostka predložila návrh správy o plnení úloh Komunitného plánu soc. služieb obce 

za rok 2022. Poslanci uvedenú správu zobrali na vedomie.  

K bodu 10/ 

 Kontrolórka oboznámila OZ so stavom pohľadávok a záväzkov k 31.12.2022. Poslanci 

toto zobrali na vedomie.  

K bodu 11/ 

 Kontrolórka predložila plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023, k čomu nemali 

poslanci žiadne námietky a plán zobrali na vedomie.  

K bodu 12/ 

 Starostka informovala poslancov o pripravovaných akciách. Dňa 10.07.2023 máme 

naplánovaný výlet s deťmi do Bojníc. Vstup a autobus pre deti bude platiť obec. Podarilo sa 

získať pre deti aj sladkosti sponzorsky (Juraj K.ml.), finančný príspevok poskytne Jozef M. Dňa 

28.8.2023 plánujeme oslavy SNP spojené so zapálením vatry. Pre občanov bude zabezpečené 

občerstvenie. Po 17.-tej hodine bude voľná zábava pri živej hudbe.  

 Starostka informovala o vysvätení kaplnky na hradištských lazoch dňa 11.6.2023, ktorú 

organizovala Rímskokatolícka cirkev. Kaplnku vysvätil biskup Stolárik.  

 Obec dostala žiadosť od spoločnosti Klas, s.r.o. na splátkový kalendár k dani 

z nehnuteľností. Poslanci nesúhlasili o povolenie splátkového kalendára, ktorý si navrhla táto 

spoločnosť. 

 Starostka informovala o zrealizovaných prácach v obci. Vymaľovala sa kuchyňa 

a vchod v kultúrnom dome. Natreli sa okná od parkoviska, boli zakúpené žalúzie na tieto okná 

a sieť proti hmyzu. Vymenili sa nové svietidlá v kuchynke. Ďalej sa robil náter striech na dome 

smútku a požiarnej zbrojnici. Na dome smútku sa ešte bude pokračovať s opravou striešky nad 

zadných vchodom.  

 Povodie Ipľa zabezpečilo vyčistenie nánosov v potoku, tiež aj nánosov v horných 

prehrádzkach a spevnenie brehu na hornom konci obce.  

 Starostka navrhla schváliť poplatok za vydané potvrdenia pre fyzické a právnické osoby 

vo výške 2,- eur. Poslanci uvedený poplatok schválili. Poplatok bude zapracovaný 

prostredníctvom prílohy č. 3 k VZN 5/2022 o cenách za služby poskytované obecným úradom. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. Zlatica 

Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Pavol Čičmanec, Juraj Ozdinec 

 



 
 

 Starostka oboznámila poslancov, že pracovníkov na malých obecných službách je stále 

menej, najmä chlapov, ktorých potrebujeme hlavne na kosenie. Momentálne pracuje len 1 chlap 

a 5 žien. S udržiavaním verejných priestranstiev je to veľmi ťažké, preto odporúča všetkým 

občanom, aby sa aj oni starali o priľahlé verejné priestranstvá k svojim pozemkom.  

Na záver sa starostka všetkým poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila.  

Overovatelia: 

Dušan Lajčin                                 ............................................. 

Bc. Zlatica Melichová                  .............................................. 


